
 
 

 
 
Protokoll 
Församlingsstyrelsen den 15 januari 2020 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan 
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Elin Tärnqvist (ET), Ann Davidsson (AD), Göran Tärnqvist (GT), Lisbeth Larsson 
(LL), Stig Olsson (SO) och Jonas Lundkvist (JL).  
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med bön.  
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Personal 
JL summerade den gångna terminens tema om att lyfta blicken. JL efterfrågade fortfarande ett 
internationellt engagemang av något slag. Styrelsen beslutade att GT och JL undersöker olika 
möjligheter som sedan kan presenteras på årsmötet. 
 
6. Diakon 
Lyssnarna: Gruppen träffades dagen innan styrelsemötet och talade framförallt om vilket tema vi 
behöver.  Gruppen landade i förslaget att gå igenom våra grunder under våren. Till grunderna hör 
både vår församlings grunder i vägmärkena, men också Kyrkans grund i exempelvis trosbekännelser. 
Styrelsen beslutade att ge JL i uppdrag att jobba vidare med det temat.  
 
Program: Programgruppen konstaterade att det saknade datum för församlingsmöten under våren. 
Församlingsmöten planerades in den 8/3 och 10/5.  
JL redogjorde också för kontakten med Larslundskyrkan som hälsar att de inte planerar in någon 
annan samling med oss än skärtorsdagen under våren.  
 
7. Administration & fastighet 
Kassan: SO meddelade att vi under 2019 haft intäkter på 666 026 kr och hade utgifter på 1 469 789 
kr, vilket ger ett resultat på – 803 763 kr. Det stora underskottet beror på ombyggnationen. Samtidigt 
ser vi att vi nästan 30 000 kr över budget på församlingsinsamlingar och nästan 120 000 kr över 
budget i insamlingen till ombyggnationen. 
 
Hyror lägenheter: Styrelsen beslutade att se över hyrorna till lägenheterna. Hyran i den övre 
lägenheten höjs med 100 kr. Hyran för den undra lägenheten ses över när den inte längre är en 



tjänstebostad, vilket troligtvis blir i månadsskiftet april/maj. RD redogjorde för att det finns tre 
personer/familjer i kö på att få hyra lägenheten.  
 
8. Årsmöte 
Dagordningen för mötet blir att vi inleder med förhandlingar och samtal om Vägmärken, lättlunch 
och sedan bön. 
ET redogjorde för läget i valberedningen där de framförallt arbetar med frågan om styrelseledamöter 
och revisorer.  
JL skriver årsberättelsen och RD förbereder årsmöteshandlingarna.  
SO redogjorde för räkenskaperna för 2019 och för budgeten för 2020. Samtal fördes om detta, men 
styrelsen fastslog de siffror som SO presenterade.  
Frågor och information till mötet är nivån på kyrkfikat, intresset för att engagera sig i tacokvällen, 
hyra av cafédelen och frågan om att lyfta på mötet är dels frågan om  
 
9. Övriga frågor 
JÖ lyfte frågan om krisgrupp i församlingen. Gruppen är utsedd och består av JÖ, JL och Ethel 
Davidsson. JÖ sammankallar gruppen.  
LL lyfte frågan om gemenskapshelgen och om lokal för den var bokad. Det är den inte. JL fick i 
uppdrag att se över möjligheten att boka Stenbodagården sista veckan i september eller första 
veckan i oktober.  
 
10. Nästa sammanträde 
Styrelsen möts igen torsdagen den 20/2 kl 19.00 i Nävestakyrkan.  
 
11. Avslutning 
Mötet avslutades. 
 
 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson    Sekr: Jonas Lundkvist 
 


